
REFERAT ÅRSMØTE VINGTOR RC CLUB 2024

Tid: 7. februar 2024 kl. 19:00
Sted: Speiderhuset på Langhus
Antall deltakere: 10.

Idrettslagets leder Jens Kristian Lindland ønsket alle velkommen og startet klubbmøtet med å 
orientere om forholdene på flyplassen. Han nevner at snøfreseren har fungert bra så langt men at det
er en feil på bensinkranen så denne må byttes. Videre ser det ut til at batteribanken holder seg godt 
gjennom kulden.

Etter denne orienteringen, startet Jens Kristian på selve årsmøtet.

1. Godkjenne de stemmeberettigede medlemmene.
Det var 10 medlemmer tilstede på møtet. Ingen innsigelser fremmet.

Vedtak: Ingen bemerkning. Stemmeberettigede godkjent.

2. Velge dirigent
Steinar Olsen ble foreslått.

Vedtak: Som dirigent ble Steinar Olsen valgt.

Steinar ble så bedt om å ta forsamlingen videre gjennom årsmøtet.

3. Velge protokollførere
Tore hadde PC'n alt i gang og ble foreslått som referent.

Vedtak: Som protokollfører ble Tore Jemtegaard valgt.

4. Velge to medlemmer til å underskrive protokollen
Steinar spurte forsamlingen etter frivillige.

Vedtak: Til å underskrive protokollen meldte Jan-Erik Uthus og Per Sigvard Krogh seg.

5. Godkjenne forretningsorden
Ingen hadde merknader til denne.

Vedtak: Forretningsorden godkjent.

6. Godkjenne innkallingen
Ingen hadde innsigelser til innkallingen.

Vedtak: Innkalling godkjent.

7. Godkjenne saklisten
Ingen hadde innsigelser til sakslisten.

Vedtak: Saksliste godkjent.

8. Behandle idrettslagets årsberetning
Årsberetningen ble vist frem på storskjerm og Jens Kristian gikk igjennom punktene i denne. 
Kommentarer ble besvart underveis.

Det ble reist spørsmål om betydning av beløp oppsatt vedrørende omtalen av klubbens regnskap. 
Regnestykket oppsatt gikk ikke opp. Det dreide seg om beløpenes størrelse. De korrekte beløp ble 
funnet igjen i årsregnskapet. Møtet ba så styret notere følgende bemerkning: Regnskapbeløp angitt i 
årsberetningen må avstemmes med beløp oppgitt i årsregnskapet.

Vedtak: Med denne merknaden ble Idrettslagets årsberetning godkjent.
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9. Behandle:
a) Idrettslagets regnskap
Idrettslagets årsregnskap ble presentert på storskjermen.

Steinar ba raskt om at også Kontrollutvalgets beretning vises frem.

b) Behandle kontrollutvalgets beretning
Jens Kristian viste beretningen frem på storskjermen og Steinar redegjorde for innholdet. Her kom 
det frem at «Årsregnskapet for 2023 er revidert, og viser et rett bilde av klubbens økonomiske 
situasjon.»

Vedtak: Møtet gir sin tilslutning til Kontrollutvalgets beslutning.

10. Behandle forslag og saker
Det er ikke mottatt saker fra enkeltmedlemmer til dette årsmøte.

Styret fremmet selv tre saker:

a) Vedrørende valg av leder / nestleder.
Styret fremmet forslag om at leder og nestleder ikke samtidig skal være på valg. Dette for å sikre 
kontinuitet i styret. For inneværende år velges leder for ett år og nestleder for to.

Vedtak: Forslaget fikk forsamlingens støtte.

b) Hyppighet av innendørs klubbmøter
For å gi styret en mulighet til å redusere arbeidsmengden i forbindelse med klubbens 
møteaktiviteter, la styret frem forslag om å sette antall innendørs klubbmøter til minimum fire. 
Disse fire møtene ble foreslått å være: Årsmøte, April-møte, Oktober-møte og Julemøte i 
desember. Styret ba om innspill til dette fra forsamlingen.

Det ble litt diskusjon og Sigvard mente et antall på fire virker noe snaut. Per G. påpekte at 
klubbmøter er viktige for samholdet i klubben men ser også at for mange møter gir lavere 
oppmøte. Utfordringer med å finne godt innhold til klubbmøtene ble også nevnt.

Tore poengterte at dette kun var ment som et minimum og styret står fritt til å velge å ha fler 
møter. Det ble etterhvert enighet om at 4 er et passende antall inne-klubbmøter pr år.

Vedtak: Antall innendørs klubbmøter settes til minimum 4 stykk pr. år.

c) Hyppighet av antall styremøter

For å sikre driften av Vingtor på en forsvarlig måte økonomisk og driftsmessigst, foreslo styret at 
det avholdes minimum 4 styremøter i løpet av et år. Beskrivelse av styremøter og antall slike 
dokumenteres i Organisasjonsplanen under punkt 5. Idrettslagets Organisasjon.

Vedtak: Årsmøtet ga sin støtte til dette. Minimum fire styremøter pr. år.

11. Fastsette medlemskontingent
Styret foreslo at det ikke gjøres endringer i idrettslagets kontingent for 2025.

Vedtak: Kontingenten holdes uendret for året 2025.

12. Vedta idrettslagets budsjett
Budsjettet for 2024 ble vist frem på storskjerm og enkelte poster ble kommentert av Jens Kristian. Her
kom det frem at største utgift blir anskaffelse av robotklipper.

Sigvard spør om forsikring av robotklipper er tatt med. Jens peker på at det er oppført kr. 3000,- til 
dette under avsnittet Klubbadministrasjon.

Vedtak: Det fremlagte budsjett for 2024 godkjennes.
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13. Behandle idrettslagets organisasjonsplan
Styret har kun foretatt enkelte små endringer vedrørende «Årshjulet» hvor det i oktober-rubrikken er 
tatt med et punkt om nominasjon til Vingtor og NLFs hederstegn. Melding til NLF om eventuelle nye 
kontingentsatser er også flyttet hit.

I tillegg, vil endringer som gjøres på bakgrunn av vedtak gjort under punkt 10) Behandlingen av 
forslag og saker, bli redigert inn.

Vedtak: Årsmøtet godkjenner endringene fremlagt og dermed klubbens Organisasjonsplan.

14. Foreta valg

a) Leder, nestleder, sekretær og kasserer. b) Øvrige styremedlemmer og varamedlemmer
Valgkomiteens innstilling ble vist frem på storskjermen. Det kom ingen innsigelser på kandidatene 
og styrets sammensetning for 2024 blir slik:

Funksjon Navn Periode Kommentar

Leder: Andre Søhagen 2024 - 2024 (Ny) (Ett år)

Nestleder: Per J. Gundersen 2024 - 2025 (Ny)

Sekretær: Tore Jemtegaard 2024 - 2025 (Gjenvalg)

Kasserer/varamann: Espen Kvien 2023 - 2024 (Ikke på valg)

Styremedlem: Odd Gunnar Morfjord 2024 - 2025 (Ny)

Styremedlem: Per G. Strømmen 2023 - 2024 (Ikke på valg)

Styremedlem: Per Weum 2023 - 2024 (Ikke på valg)

Vedtak: Valgkomiteens innstilling til styret ble vedtatt ved akklamasjon.

c) Kontrollutvalg: Leder, medlem, varamedlem
Som medlemmer i kontrollutvalget ble følgende personer innstilt: Tor B. Andreassen og Audun 
Thinn. Som vara for utvalget: Kay Krogstadmo.

Vedtak: Valgkomiteens innstilling ble vedtatt ved akklamasjon.

d) Representanter til ting og møter
Til klubbledermøtet i februar i regi av NLF sendes tidligere leder Jens Kristian og sekretær Tore 
Jemtegaard.

Vedtak: Forslag til representanter ble vedtatt ved akklamasjon.

e) Valgkomité: Leder, medlem, varamedlem
Roy Nylander og Tor B Andreassen sier seg villige til å ta en ny periode.

Vedtak: Roy Nylander og Tor B Andreassen ble valgt ved akklamasjon.

Selve årsmøtedelen var dermed over. Men før Steinar foreslo kaffepause, ba Tore om at vår nå 
tidligere leder de siste åtte år kommer frem på gulvet. Tore overrakte så et Hedersbevis i form av et 
fotografi i ramme og en flaske vin til Jens Kristian som takk for lang og fin innsats.

Årsmøtedelen ble avsluttet kl 20:30

Etter pausen viste Tore frem utdrag av Per Hoff sin fly-dagbok på storskjermen. Per Hoff var en av 
pionerene innen modellflyging i Norge og døde året 2021, 100 år gammel. Utdragene fra dagboken 
var notater som Per hadde gjort på 1980 tallet og var fra forskjellige stevner og treff Vingtor hadde 
arrangert. Et fint gjensyn med fortiden!
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09.02.2023

Tore Jemtegaard (referent)
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